

马来西亚汽车橡胶零部件 生产企业和出口商 参展名单

Directory Of Participating Malaysian Rubber Automotive Component
Manufacturers And Exporters

国家会展中心(上海)

2023年11月29日至12月2日

National Exhibition and Convention Center, Shanghai, China
29 November - 2 December 2023

automechanika
SHANGHAI



马来西亚
2.1号馆, D14 展位

MALAYSIA PAVILION
HALL 2.1, BOOTH D14



三十年专业经验 打造优质橡胶零部件

Three Decades Of Expertise.
Engineered Into Quality Rubber Components.



符合国际标准

Conform to
International
Standards



马来西亚制造
优质橡胶制品

Made in
Malaysia
Quality Rubber
Products



零部件种类
多样化

Extensive
Range of
Rubber
Components



严格质量管控

Stringent
Quality
Control



原型设计与开发

Prototype
Design &
Development

automechanika
SHANGHAI

马来西亚汽车橡胶零部件生产企业和出口商参展名单
Directory of Participating Malaysian Rubber Automotive Component Manufacturers and Exporters

马来西亚橡胶委员会

MALAYSIAN RUBBER COUNCIL (MRC)



展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, D14

MRC 马来西亚馆
MRC MALAYSIA PAVILION

公司简介:

马来西亚橡胶委员会 (简称MRC) 由马来西亚种植及原产业部所委托的信托董事会监管。马来西亚橡胶委员会的主要职能是在国际市场上推广优质的马来西亚橡胶和橡胶产品。MRC 在美国、中国、印度、欧洲和中东设有海外办事处。

Company Introduction:

The Malaysian Rubber Council (MRC) is governed by a Board of Trustees appointed by the Ministry of Plantation and Commodities. MRC is tasked with undertaking market promotion of quality Malaysian rubber and rubber products in world markets. MRC has overseas offices in the US, China, India, Europe and the Middle East.

MRC 中国办事处

MRC CHINA OFFICE:



中国广东省广州市
天河区天河北路233号
中信广场办公大楼2408室
邮编 510610



+86 20 8771 9295



+86 20 8771 8863



guangzhou@myrubbercouncil.cn



张傢竣先生
Mr. Chang Kah Chun

[www.myrubbercouncil.cn /](http://www.myrubbercouncil.cn/)
www.myrubbercouncil.com

MRC 马来西亚馆布图

MRC MALAYSIA PAVILION LAYOUT



马来西亚馆 HALL 2.1馆, D14

2.1D11 	2.1D09
2.1D12 	2.1D10
MRC MALAYSIAN RUBBER COUNCIL 马来西亚橡胶委员会 2.1D14	



奥斯卡™

展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, D10

MRC 马来西亚馆
MRC MALAYSIA PAVILION

奥斯卡国际有限公司

ASAP INTERNATIONAL SDN BHD

公司简介 | Company Introduction

奥斯卡国际是医疗和工业应用领域高品质手套的领先供应商。我们的手套是艺术与科学的结合,严格的质量控制程序旨在提供卓越的保护和出色的触觉灵敏度,满足最苛刻用户的需求。我们致力于为客户提供优质的产品和良好的客户服务。欢迎莅临我们的展台,进一步了解我们的手套解决方案。

ASAP International is a leading supplier of high-quality gloves for medical and industrial applications. Our glove is a combination of art and science, and rigorous quality control procedures aiming to provide superior protection and excellent tactile sensitivity, meeting the needs of even the most demanding users. We are committed to provide our customers with the highest quality products and the best possible customer service. Visit us at our booth to learn more about our glove solutions.

生产模式 | Production Type

- 原始设备制造商, 原始品牌制造商
- OEM, OBM

产品 | Products

- 乳胶, 丁腈检查手套
- Disposable Latex, Nitrile Gloves

自家品牌 | House Brands

- ASAP

No.1 Jalan Sitar 33/6,
Seksyen 33, Shah Alam,
40400 Selangor,
Malaysia

+603 5191 0166

+603 5191 0702

evonp@whyasap.com

彭依钧女士
Ms. Evon Phang



Malaysia's Leading Hose Manufacturer

展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, D09

MRC 马来西亚馆
MRC MALAYSIA PAVILION

福达橡胶制品(马)有限公司

FUDEX RUBBER PRODUCTS (M) SDN BHD

公司简介 | Company Introduction

福达橡胶制品(马)有限公司成立于一九八二年。拥有三十多年的经验,福达被公认为马来西亚各种橡胶软管和模压品的可靠标杆。凭借先进的机械和设备,福达的生产产品符合国际标准,并被公认为可靠的制造商。所有产品的质量信誉是我们的标志。福达已获得 IATF / TS16949:2016 的认证。除了向原装设备制造商 (OEM) 和售后市场经销商 (REM) 供应产品外,我们还可以根据客户的要求和规格制造软管。

FUDEX Rubber Products (M) Sdn. Bhd. has been established since 1982. With more than 30 years of experience, FUDEX is recognized as the reliable reference point for various types of rubber hoses and molded parts in Malaysia. With state-of-the-art machinery and equipment, FUDEX has gained recognition to be a reliable manufacturer producing products that meet international standards. Quality reputation of all products is our hallmark. FUDEX is accredited with IATF 16949:2016. Apart from supplying to original equipment manufacturers (OEM) and aftermarket dealers (REM), we also manufacture hoses in accordance to clients' requirements and specification.

生产模式 | Production Type

- 原始设备制造商, 更换设备制造商
- OEM, REM

产品 | Products

- 汽车橡胶软管, 模压成型零部件
- Automotive Rubber Hoses, Moulded Parts

自家品牌 | House Brands

- FUDEX



JA9158 Jasin Industrial Park,
Bemban 77200
Melaka, Malaysia



+606 529 2229



+606 529 2323



cavin@fudex.com.my



洪凯伦先生
Mr. Cavin Ang



展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, D12

MRC 马来西亚馆
MRC MALAYSIA PAVILION

美胶工业有限公司

GOOD RUBBER WORKS INDUSTRIES SDN BHD

公司简介 | Company Introduction

美胶工业有限公司成立于1983年。产品包括散热胶管, 油管, 热水胶管与模压橡胶零件。我们售后的品质受到各大洲的认可, 其中包括美洲, 亚洲, 中东, 非洲, 与欧洲。

Established in 1983, we are a manufacturer for various rubber products, specializing in Radiator Hoses, Fuel Hoses, Heater Hoses, Moulded Rubber Products, Brake Hoses, and etc. We have been exporting to countries of all regions such as the Americas, Europe, Middle East, Africa and Asia.

生产模式 | Production Type

- 原始设备制造商, 更换设备制造商, 原始品牌制造商
- OEM, REM, OBM

产品 | Products

- 散热水管, 油管, 热水管, 模压橡胶零件
- Radiator Hose, Fuel Hose, Heater Hose, Moulded Rubber Products

自家品牌 | House Brands

- GR



J7763 Merlimau Industrial Estate,
Merlimau 77300,
Melaka, Malaysia



+606 263 1985



+606 263 2835



goodrubber85@yahoo.com



李秋阳先生
Mr. Lee Chew Yong

TOP GLOVE
TOP QUALITY, TOP EFFICIENCY

展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, D11

MRC 马来西亚馆
MRC MALAYSIA PAVILION

顶级手套私人有限公司

TOP GLOVE SDN BHD

公司简介 | Company Introduction

顶级手套成立于1991年,位于马来西亚,目前是全球最大的手套制造商。集团自成立以来的工厂及一条生产线发展至今,已占据了全球26%的市场份额。顶级手套的生产营运于马来西亚、泰国、越南及中国。其行销办公室除了分布于这三个国家以外,亦包括美国、德国及巴西,并拥有超过2000个客户,遍布于全球195个国家。我们全面的产品系列包括手套以及非手套类别,其中包括安全套,牙科橡皮障,运动绷带和家居用品以满足医疗和非医疗市场的需求。

Top Glove was established in 1991 in Malaysia and has since grown from a single factory with one glove production line into the world's largest manufacturer of gloves. Holding 26% of world market share for rubber gloves, we deliver gloves to protect lives in every corner of the globe with operations in Malaysia, Thailand, Vietnam, China, USA, Germany and Brazil. We export to over 2,000 customers in 195 countries worldwide. Our comprehensive product range includes gloves and a non-glove segment comprising condoms, dental dams, exercise bands and household products, fulfilling demand in both the healthcare and non-healthcare segments.

生产模式 | Production Type

- 原始设备制造商, 原始品牌制造商
- OEM, OBM

产品 | Products

- 乳胶手套, 丁腈手套, 乳胶 & 合成手术手套, FLEXYLON 手术手套, 氯丁橡胶手套, 家用手套, 洁净室净化手套, 工业手套, 乳胶避孕套, 牙科橡皮障, 乳胶绷带

- Latex Gloves, Nitrile Gloves, Latex & Synthetic Latex Surgical Gloves, FLEXYLON Surgical Gloves, Chloroprene Gloves, Household Gloves, Industrial Gloves, Latex Male Condoms, Dental Dams, Latex Tourniquets, Latex Sheets and Exercise Bands

自家品牌 | House Brands

- Top Glove, Top Care, TG Medical, Great Glove



Level 21, Top Glove Tower,
16, Persiaran Setia Dagang,
Setia Alam, Seksyen U13,
40170 Shah Alam,
Selangor, Malaysia



+60 3 3362 3098



+60 3 3362 5096



sales@topglove.com.my



陈加益女士
Ms. Chen Jia Yi

其他
OTHERS

COOLTEC
Group Of Companies

展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, AB07

第一橡胶(马)有限公司

COOLTEC INDUSTRIES SDN BHD

公司简介 | Company Introduction

第一橡胶(马)有限公司成立于1989年。我们生产各种橡胶制品。我们专于生产各类模制的橡胶模压片,包括O型圈、膜片、密封件、垫圈、垫片、汽车工业和摩托车零部件。

我们俱有 IATF6949:2016, ISO9001:2015, ISO14001:2015, ISO45001:2018 认证。

Cooltec Industries Sdn Bhd has been incorporated in 1989. We manufacture all kinds of rubber products. We also specialized in manufacturing all kinds of rubber moulded parts, o-rings, diaphragm, seals, grommets, gaskets, automotive industry and motorcycle parts and components etc.

Our company have been certified by the IATF 16949:2016, ISO 9001:2015, ISO 14001:2015 and BH ISO 45001:2018.

生产模式 | Production Type

- 原始设备制造商
- OEM

产品 | Products

- 密封件、O型圈、橡胶金属粘件、橡胶定制件、橡胶衬套、防尘罩、膜片、索环、汽车和摩托车原始设备制造和替代设备制造/售后市场橡胶零部件
- Seal, O-Ring, Rubber Metal Bonded Part, Rubber Custom-Moulded Part, Rubber Bushing, Dust Cover, Diaphragm, Grommet, Automotive and Motorcycle OEM and REM/AM Rubber Parts and Components

自家品牌 | House Brands

- COOLTEC INDUSTRIES



No 45, Jalan Sesama,
Taman Perusahaan Ringan,
68100, Batu Caves,
Selangor Darul Ehsan, Malaysia



+603 6186 9969



+603 6186 6086



ellexlim@cooltecindustries.com



林天安先生
Mr. Lim Tian Ann

其他
OTHERS



HML AUTO INDUSTRIES SDN BHD

展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, B37

HML 汽车零件工业有限公司

HML AUTO INDUSTRIES SDN BHD

公司简介 | Company Introduction

作为马来西亚优质汽车橡胶零部件的领先制造商, HML是一家经过 ISO 认证的制造商。专业生产适用于所有日本、韩国、美国和欧洲车型的发动机悬置、支柱悬置、衬套、中心轴承、稳定连杆、进气软管以及 CV 防尘罩和转向防尘罩。

HML, a leading manufacturer of quality automotive rubber parts in Malaysia. HML is an ISO certified manufacturer specialized in producing Engine Mount, Strut Mount, Bushing, Center Bearing, Stabilizer Link, Intake Hose and CV Boots & Steering Boots for all Japanese, Korean, America and European models.

生产模式 | Production Type

- 更换设备制造商/售后市场
- REM/ Aftermarket

产品 | Products

- 引擎顶胶, 减震顶胶, 中杆轴承, 橡胶衬套, 稳定连杆, 等速接头胶套, 连杆胶套
- Engine Mountings, Strut Mounting, Centre Bearing, Rubber Bushings, Stabilizer Link, CV Boot and Steering Boot

自家品牌 | House Brands

- ASHIMORI



B-08-12, Block B,
Plaza Mont Kiara, No.2,
Jalan Kiara, Mont Kiara,
50480 Kuala Lumpur,
Malaysia



+603 6201 2233



+603 6201 1233



mm_teng@hotmail.com



邓明明先生
Mr. Teng Ming Ming

其他
OTHERS



展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, AB15

MAXTER GLOVE MANUFACTURING SDN BHD

公司简介 | Company Introduction

我们是高品质医疗和个人防护手套的国际领先制造商。成立于 1987 年,并于 1989 年开始生产乳胶手套。如今,我们拥有多家工厂生产各类天然橡胶手套和丁腈乳胶手套,产品已出口至全球超过 165 个国家。

我们因致力于为客户提供优质产品和服务而受到广泛认可。这些成就表明了集团为提高生产力以参与全球市场竞争而不断做出的努力。

We are a leading international manufacturer of high quality medical and personal protective equipment gloves. Established in 1987 and ventured into manufacturing of latex gloves in 1989. Today, we have factories manufacturing various type of natural rubber gloves and nitrile latex gloves which are export to over 165 countries around the world.

We are well recognized for our commitment to deliver quality products and service to customers. These accomplishments testify to the group's relentless efforts in enhancing productivity to compete in the global market.

生产模式 | Production Type

- 原始设备制造商, 原始品牌制造商
- OEM, OBM

产品 | Products

- 乳胶手套, 丁腈手套
- Latex Gloves, Nitrile Gloves

自家品牌 | House Brands

- MAXTER



Lot 6070,
Jalan Haji Abdul Manan,
41050 Klang,
Selangor Darul Ehsan, Malaysia.



+603 3392 9888



+603 3392 3328



terence.tee@maxter.com.my



郑明福先生
Mr. Terence Tee

其他
OTHERS



展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, AB47

PRO-TEC MARKETING SDN BHD

公司简介 | Company Introduction

厂房设立于中国及马来西亚, IATF:16949 认证的马来西亚公司。主要生产: 汽车 高压线, 点火线圈, 护套及配件等。涵盖的款式包括: 日本, 韩国, 欧洲, 美国及俄罗斯 斯车型。

A Malaysian based IATF:16949 certified manufacturer with factories in China and Malaysia. Specialized in Ignition leads, ignition coils, rubber boots and components etc. with a comprehensive range that covers with the Japanese, Korean, European, American and Russian vehicle models.

生产模式 | Production Type

- 原始设备制造商, 更换设备制造商/售后市场
- OEM, REM/Aftermarket

产品 | Products

- 汽车高压线, 点火线圈, 护套配件等
- Ignition components, ignition wire sets and ignitions coils

自家品牌 | House Brands

- Pro-Tec, Vortec, Sportrac, SportShot



No. 10, Jalan Apollo U5/187,
Seksyen U5, Bandar Pinggiran Subang,
40150, Shah Alam,
Selangor Darul Ehsan, Malaysia



+6010 567 8606



+603 7734 0222



cphor@protecmy.com



许崇沛先生
Mr. C.P Hor

其他
OTHERS



展位号
BOOTH NO.
HALL 2.1馆, AB01

昇美科汽车部件工业有限公司

SCHMACO AUTO PARTS INDUSTRIES SDN BHD

公司简介 | Company Introduction

昇美科 (Schmaco) 是马来西亚一家通过 ISO 9001:2015 认证的制造商, 专注于生产汽车橡胶部件, 供售后市场。Schmaco 自1985年以来, 致力于生产, 车款包含日韩系列, 适用于乘用车, 四轮驱动和卡车。

Schmaco 一直在不断推广马来西亚的橡胶产品, 并将优质的产品推向世界。目前, 我们的产品已发布到40多个国家。同时, Schmaco 的产品和品牌在国际上也得到了广泛的认可。

SCHMACO is an ISO 9001:2015 certified manufacturing company in Malaysia specializing in the production of automotive rubber parts, mainly for the replacement market. We manufacture an extensive range of rubber products for various applications for the Japanese and Korean vehicle industry covering passenger cars, SUVs, 4-wheel drives and trucks.

Schmaco has manufacturing experience since 1985, producing high quality engine mountings, absorber mountings, spring bumpers, lower arm bushings, stabilizer bar bushes, spring bushes, shock and bumper bushes, C.V. boots, steering rack boots, absorber dust cover and many more. At present, Schmaco export 50% of the products to over 40 countries.

生产模式 | Production Type

- 更换设备制造商
- REM

产品 | Products

- 发动机支架, 减震器, 弹簧保险杠, 橡胶衬套, 平衡杆衬套, 弹簧衬套, 防尘套, 橡胶套管, 驱动轴中心支撑轴承, 平衡杆, 摆臂
- Engine Mounting, Absorber Mounting, Lower Arm Bushing, Rubber Bushes, CV Boot, Steering Rack Boot, Suspension Bushing, Centre Bearing Cushion, Absorber Dust Cover, Muffler Support Cushion, Control Arm, Stabilizer Link

自家品牌 | House Brands

- SCHMACO



Lot 18025A & 18025B,
Jalan 2, Taman Selayang Baru Light Industries,
68100 Batu Caves,
Selangor Darul Ehsan, Malaysia.



+603 6138 1166



+603 6138 6088



kenneth@schmaco.com.my



郑竣元先生
Mr. Kenneth Tan



www.myrubbercouncil.cn/marketplace
www.myrubbercouncil.com/marketplace

马来西亚总部

MALAYSIAN RUBBER COUNCIL

Unit No. 36-02, Level 36, Q Sentral
2A Jalan Stesen Sentral 2, KL Sentral
50470 Kuala Lumpur, Malaysia

电话 Tel : +60 3 2782 2100
传真 Fax : +60 3 2782 2199
邮箱 Email : mpd@myrubbercouncil.com

中国办事处

中国广东省广州市天河区天河北路 233 号
中信广场办公大楼 2408 室, 邮编 510610

电话 Tel : +86 20 8771 9295
传真 Fax : +86 20 8771 8863
邮箱 Email : guangzhou@myrubbercouncil.cn

美国办事处

3516, International Court, NW
Washington DC, 20008 USA

电话 Tel : +1 202 572 9771 / 9721
传真 Fax : +1 202 572 9787
邮箱 Email : usa@myrubbercouncil.com

欧洲办事处

Rooms 20 and 20A, Mansion Building
Brickendonbury, Hertford, SG13 8NL, United Kingdom

电话 Tel : +44 199 258 4966
传真 Fax : +44 199 255 4837
邮箱 Email : europe@myrubbercouncil.com

印度办事处

907, Tulsiani Chambers, Nariman Point
Mumbai-400021, Maharashtra, India

电话 Tel : +91 22 6221 6725
传真 Fax : +91 22 6223 2359
邮箱 Email : mumbai@myrubbercouncil.com

中东办事处

邮箱 Email : me@myrubbercouncil.com

www.myrubbercouncil.cn
www.myrubbercouncil.com